

按照中国驻新加坡大使馆及新加坡卫生部条例,飞往中国前新冠病毒检测须知:

According to The Chinese Embassy in Singapore and Ministry of Health regulation, please note:

新冠病毒核酸检测 (PCR)	新冠病毒血清抗体 (IgM)	新冠病毒血清抗 体 (IgG)	行动 (Action)
阴性 (Negative)	阴性 (Negative)	阴性 (Negative) 或 阳性 (Positive)	准备起飞 Prepare for flight to China
阴性 (Negative)	阳性 (Positive)	如以上 As above	取消起 飞+7天病 假 * * Cancel flight + 7 days medical certificate * *
阳性 (Positive)	阴性 (Negative) 或 or阳性(Positive)	如以上 As above	诊所通知救护车 将检测者送往医 院 Clinic to contact ambulance to transport patient to hospital

* * 按照新加坡卫生部条例,若阳性病毒IgM血清抗体,免7天病假条件:

* * Singapore Ministry of Health guideline for 7 day Medical Certificate exclusion for Positive IgM:

1. 血清抗体检测前6天,有确认阴性核酸检测.

A Negative COVID-19 PCR result in the past 6 days or fewer is available.

2 血清抗体检测前180天,有确认阳性核酸检测.

A Positive COVID-19 PCR result in the previous 180 days is available.

若检测者有病症,不适和以上飞行前检测程序,须立即前往指定诊所或医院接受新冠病毒核酸检测,并加病假.

If the person has respiratory symptom, the above Pre Travel COVID test does not apply. Instead he or she will be referred to the SASH clinic or hospital for COVID-19 swab test, including medical certificate.

按照中国驻新加坡大使馆及新加坡卫生部条例,飞往中国前新冠病毒检测须知:

According to The Chinese Embassy in Singapore and Ministry of Health regulation, please note:

请预约国际医疗诊所 (International Medical Clinic) 进行飞行前新冠病毒核酸 (PCR)
及血清抗体 (IgM) 检测.

Please schedule an appointment with International Medical Clinic for the Pre Travel COVID-19 PCR and IgM tests.

新冠病毒血清抗体 (IgM) 於诊所检测- 30分钟之内确认.

新冠病毒核酸 (PCR) 於化验馆检测- 48小时之内确认.

In Clinic COVID-19 IgM result is confirmed within 30 minutes of test.

Laboratory PCR result is confirmed no later than 48 hours from time of test.

诊所将发行原版检测报告.

Original copies of test results will be issued.